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Městský obvod – Statutární město Pardubice 
městský obvod Pardubice I 

U Divadla 828, 530 02   PARDUBICE 
 

 

Č. j.   UMOI/6379/2023/SEKR/Ber 
Ev. č.  10070/2023 
Spis. zn. 1929/2022 

Z á p i s 
z 6. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I, které se 

konalo dne 20. 9. 2023 od 16 hodin v zasedací místnosti MmP v mezipatře 
budovy U Divadla 828, Pardubice 

 
 

Přítomni: Ivana Dolečková, Mgr. Michal Drenko MSc., Pavel Kvapil, Ing. Jiří Lejhanec, 
Mgr. Vladimír Martinec, Bc. Lucie Neffová, Ing. Jiří Rozinek, Mgr. Filip Sedlák, 
Filip Šťastný, Ing. Zuzana Klimplová, Ing. Pavel Mareš, Mgr. David Kollert, 
Ing. Karel Sodomka, Mgr. Bohdan Šeda 

 
 (dále jsou jména uváděna bez titulů) 
 
Omluveni: Ing. Dominik Bečka 
 
Před zahájením zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I se představil p. 
Janovský spolu s ostatními zástupci společnosti SINC, aby představili a odprezentovali 
záměr projektové dokumentace Pardubického vývojového inovačního centra (PARvic) v ul. 
Ke Tvrzi. 
 
Následovala diskuse: 

F. Sedlák uvedl, že dle zjištění od občanů, kteří v dané lokalitě bydlí tento záměr hodnotí 
spíše negativně, celá výstavba by se více vyjímala v jiné lokalitě, než je centrum města. 
K tomuto se přiklání i někteří další z řad zastupitelů.  

Dále se diskutuje o parkovaní, doplňuje J. Lejhanec informaci z jednání Pardubického kraje o 
přislíbení parkování pro veřejnost. 

L. Neffová uvedla, že dle jejího názoru by v této lokalitě uvítala jiný stavební záměr, než je 
tento. B. Šeda uvádí, že záměr nesplňuje územní plán 

F. Sedlák se dotazoval ohledně stromů – budou se kácet/výsadba nových – architekt daného 
projektu sdělil, že s výsadbou vhodného porostu okolo centra je počítáno 

F. Sedlák uvedl, že účel centra (budovy) shledává spíše administrativního charakteru než 
jako dětského domova, tak jak uvádí samotný projekt. 

Diskuse ohledně kapacity stávajícího dětského domova oproti novému, dále ohledně 
rozpočtu projektu, investici, dotacích 

J. Lejhanec uvedl, že obdobná centra se nachází již v jiných městech, Pardubický kraj se o 
to zajímá. 
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Zasedání zahájil Filip Šťastný, starosta městského obvodu Pardubice I (dále jen „starosta“), 
přivítal všechny přítomné a konstatoval, že zastupitelstvo je usnášeníschopné. Z celkového 
počtu členů zastupitelstva bylo na zahájení zasedání přítomno 14 členů zastupitelstva. 
 
Pracovní předsednictvo bylo navrženo a schváleno v tomto složení: 

- Filip Šťastný 
         (pro 14, proti 0, zdrž. 0) 
 
Návrhová komise byla navržena a schválena v tomto složení: 

- Mgr. Vladimír Martinec 
- Ing. Jiří Lejhanec 

         (pro 14 proti 0, zdrž. 0) 
 

 
Program 6. zasedání Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I 

(dále jen Zastupitelstvo MO Pardubice I) 
 
Před hlasováním o schválení programu F. Šťastný sděluje, že z programu 6. zasedání 
Zastupitelstva MO Pardubice I stahuje bod č. 5 Stanovení měsíčních odměn neuvolněných 
členů zastupitelstva městského obvodu Pardubice I s tím, že tento bod bude ještě blíže 
doplněn. 
 
Načež se zastupitelé dohodli o změně podoby programu 6. zasedání tak, že bod č. 5 
Stanovení měsíčních odměn neuvolněných členů zastupitelstva MO Pardubice I se 
z programu vypouští a bod č. 6 Vyjádření k projektovým dokumentacím (Sakařova, Ke Tvrzi) 
se přesouvá do bodu 1. Návrhová komise předkládá nové znění programu 6. zasedání 
Zastupitelstvo MO Pardubice I ke schválení. 
 
Program 6. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byl schválen v tomto znění: 
 

1. Vyjádření k projektovým dokumentacím (Sakařova, Ke Tvrzi) 
2. Zpráva starosty o činnosti 
3. Vyhodnocení hospodaření MO Pardubice I za 1. pololetí roku 2023 
4. Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 6 na rok 2023 
5. Kontrolní zpráva č. 3 o plnění usnesení Zastupitelstva městského obvodu Pardubice I 
6. Program rozvoje městského obvodu Pardubice I 
7. Diskuse 

 

Zápis z 5. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byl na základě vyjádření ověřovatelů 
schválen. 
 
Ověřovateli zápisu 6. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice I byli jmenováni:  
- Mgr. David Kollert 
- Ing. Karel Sodomka 
 
Zapisovatelkou zápisu 6. zasedání byla jmenována: Michaela Beranová, DiS. 
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1. 
Vyjádření k projektovým dokumentacím (Sakařova, Ke Tvrzi) 

 
Předkladatel: Filip Šťastný, starosta   
 
 
Zastupitelé k projektovým dokumentacím uvedených v bodě 1.1 a 1.2 uvádějí, že o takto 
rozsáhlém záměru a podoby stavby, tak jak jim dnes byla odprezentována vůbec nevěděli. 
Obdrželi pouze PD s žádostí o vyjádření se k demolici objektů stávajícího dětského domova 
a k zásahu do komunikace (zaslepení přípojky vody) a žádost o vyjádření se k územnímu 
řízení PD Pardubického vývojového inovačního centra v ul. Ke Tvrzi. 
Více informací nemají a k takto rozsáhlému záměru, o kterém se dnes dozvídají se bez 
znalosti celé studie nelze dostatečně vyjádřit. 
 
Bod 1.1 
 
STAŽENO 
 
 
Bod 1.2 
 
STAŽENO 
 
Odůvodnění: 

- tyto body staženy na pokyn starosty pana Filipa Šťastného z důvodu, že 
investiční akce přesahuje svým významem hranice obvodu a z tohoto důvodu 
bude projekt řešen v souladu se zásadami spolupráce s investory a také ve 
spolupráci s Magistrátem města Pardubic.  

- pan starosta přislíbil, že o průběhu dalších jednání bude zastupitele MO Pce I 
průběžně informovat. 

 
 
Bod 1.3 
Před hlasování tohoto bodu v 17:37 hod. opustil jednací místnost J. Lejhanec. 
 
NÍŽE UVEDENÉ USNESENÍ NEBYLO PŘIJATO (pro 1, proti 12 (B. Šeda, K. Sodomka, 

F. Sedlák, L. Neffová, P. Kvapil, J. 
Rozinek, M. Drenko, P. Mareš, F. 
Šťastný, Z. Klimplová, D. Kollert, I. 
Dolečková, zdrž.0, nehl.  1(Lejhanec)) 

 
Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice I 
s o u h l a s í   a   n e m á   p ř i p o m í n e k 
k projektové dokumentaci k územnímu řízení stavby: „Novostavba rodinného domu Sakařova 

I“, p. č. 864/66, 864/67, 865/6, 865/8, 880/10 k. ú. Pardubice. Žadatelem je Martin Věchet, se 

sídlem Semtín 97, 533 53 Pardubice, investorem je Rezidence Sakařova se dílem Semtín 

97, 533 53 Pardubice, IČO: 116 68 270.   
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2.  
Zpráva starosty o činnosti 

 
 
Předkladatel: Filip Šťastný, starosta   
 
Diskuse: 
F. Sedlák  

- vyhodnocení parkletů – F. Šťastný informuje o schůzce s podnikateli,   
spolupráci s MP, zásobovacích autech a o výsadbě květináčů 

- dotaz na ul. JUDr. Krpaty- F. Šťastný reaguje s tím, že projektová 
dokumentace se projednávala na radě MO I, budou stanoveny etapy 
opravy, jednání se zástupci VaKu (dále ještě blíže vysvětlila Ing. 
Křížková) 

- prezentace parčíku Husova – F. Šťastný sděluje, že se jednalo o 
prezentaci bakalářské práce studentky ZF oboru ZaKA MENDELU na 
téma revitalizace parčíku, na dotaz sděluje, že BP k dispozici nemá 

 
L. Neffová       

- dotaz k bytovému domu Veselka – sděleno, že PD zatím zastavil odbor       
                         hl. architekta MO I 
 
B. Šeda          

- dotazoval se, zda se na setkání starostů řešily seče, květinové louka,  
péče o louky atd., - F. Šťastný sděluje, že se to řešilo z hlediska zadávání 
sečí, konečné stanovisko není 

- setkání s občany: informace o tomto pouze ve zpravodaji, bylo by   
     vhodné informovat o setkání např. na webových stránkách, sociálních    
     sítích apod. 
- zřízení přechodu pro chodce u Automatických mlýnů (mezi mostem a 

mlýny) 
 
L. Neffová   

-  připomněla vytvoření skupiny “louky“ 
 
B. Šeda  

- jednání s MP- dotaz, zda by se daly jednotlivé dotazy/požadavky na -   
jednání s MP sdělit – pak informovat o výstupu, F. Šťastný sděluje, že 
bude zastupitele informovat o termínech jednání s MP  v předstihu 

 
P. Kvapil    

- dotaz ohledně rozšíření adventních trhů, dle jeho zjištění nebyly 
v minulém roce všechny adventní domky obsazeny, F. Šťastný sděluje, 
že letos adventní trhy bude pořádat jiná společnost než v minulosti –
blíže informuje J. Lejhanec, jedná se o společnost Máša agency 

 
Během diskuse odešel v 18:17 hod. z jednací místnosti Mgr. Kollert 
 
B. Šeda  -  dotazuje se na studii nábřeží Závodu Míru  
 
V 18:20 hod. odešel z jednací místnosti J. Lejhanec 
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Usnesení č. 39 Z   6/9/23  (pro 12, proti 0, zdrž. 0, nehl. 1 (Lejhanec)) 
Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice I 
b e r e   n a   v ě d o m í 
zprávu o činnosti předloženou starostou městského obvodu Pardubice I. 
 

 

3. 
Vyhodnocení hospodaření MO Pardubice I za 1. pololetí roku 2023 

 
Předkladatel: Ing. Jiří Rozinek, předseda finančního výboru   
 
Tento bod se obešel bez diskuse 
 
Během projednávání tohoto bodu se vrátil do jednací místnosti J. Lejhanec. 
V 18:26 opustil jednací místnost P. Kvapil 
 
 
Usnesení č. 40 Z   6/9/23   (pro 12, proti 0, zdrž. 0, nehl. 1 (Kvapil)) 
Zastupitelstvo MO Pardubice I 
s o u h l a s í 
s pololetním hospodařením městského obvodu Pardubice I za rok 2023 bez výhrad. 

 

 
4. 

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření č. 6 na rok 2023 
 
Předkladatel: Ing. Jiří Rozinek, předseda finančního výboru   
 
Tento bod se obešel bez diskuse. 
 
Usnesení č. 41 Z   6/9/23  (pro  12, proti  0,  zdrž.0, nehl.1(Kvapil)) 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice I 
s c h v a l u j e 
změnu rozpočtu - rozpočtové opatření č. 6 na rok 2023 tak, že: 

 
1) Příjmová část rozpočtu se snižuje o 230.500,- Kč 

➢ snížení položky „Předpokládaná dotace na volbu prezidenta“ ve výši  
900 000,- Kč.  

➢ zvýšení položky 4111 „Dotace na volbu prezidenta 2023“ ve výši  
669 500,- Kč  
 

2) Výdajová část rozpočtu se snižuje o 230.500,- Kč 

Kapitola č. 27 Doprava 

➢ Zvýšení položky „Opravy a udržování komunikací“ ve výši 700.000,-Kč, které budou určeny na 
opravy odvodnění komunikací 

Kapitola Rezervy 
➢ Položka Rezervy rozpočtu se snižuje o částku 930.500,-Kč 
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5. 
Kontrolní zpráva č. 3 o plnění usnesení Zastupitelstva městského 

obvodu Pardubice I 
 
Předkladatel: Mgr. Filip Sedlák, předseda kontrolního výboru   
Předseda KV zmínil plnění usnesení 112 Z, dále bez diskuse  
Po hlasování v 18:32 hod. se do jednací místnosti vrátil P. Kvapil 
 
Usnesení č. 42 Z   6/9/23   (pro 12, proti 0, zdrž. 0, nehl. 1 (Kvapil)) 
 
Zastupitelstvo městského obvodu Pardubice I 
1.   ponechává v evidenci  

usnesení (2006 – 2010) č.: 98Z 
usnesení (2010 – 2014) č.: 18Z 
usnesení (2014 – 2018) č.: 36Z, 50Z, 112Z   
usnesení (2018 – 2022) č.: 41Z, 92Z, 95Z, 119Z,160Z        
usnesení (2022 – 2026) č.: 1Z; 2Z; 3Z; 4Z;5Z; 6Z; 7Z; 8Z; 9Z; 10Z; 11Z; 12Z; 13Z; 14Z;   
15Z; 16Z; 18Z; 19Z; 20Z; 22Z, 23Z, 26Z, 27Z, 28Z, 29Z, 30Z, 32Z, 33Z, 34Z, 36Z, 37Z,  

2.   vyřazuje z evidence bod 1): 
usnesení (2018 – 2022) č.: 89Z 

3.   vyřazuje z evidence přijatá usnesení od 12. 4. 2023: 
usnesení (2022 – 2026) č.: 35Z, 38Z 
 

 
6. 

Program rozvoje městského obvodu Pardubice I 
 

Předkladatel: Filip Šťastný, starosta  
 
Diskuse: B. Šeda zmiňuje, že akční plán se neobjevuje v plánu investičních akcí 

     L. Neffová: revitalizace nábř. Závodu Míru – sděluje, že občané by byli proti   
                        propojení komunikace s „Pernerkou“  
 

Po hlasování v 18:50 odešla z jednací místnosti I. Dolečková. 
 
 
Usnesení č. 43 Z   6/9/23    (pro 13, proti 0, zdrž. 0) 
 
Zastupitelstvo MO Pardubice I 
s ch v a l u j e 
předložený program rozvoje městského obvodu Pardubice I na období 2023 – 2026.  
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  7. 
Diskuse 

 
V 18:53 hod. odešli z jednací místnosti M. Drenko a Z. Klimplová 
V 18:55 odešla z jednací místnosti L. Neffová 
 

L. Neffová – dotaz grafity 

P. Mareš – dotazoval se na fungování kontejneru na bioodpad 

F. Sedlák – dotaz na F. Šťastného, jak to vypadá s navrácením pomníku k památce 
dvou zavražděných chlapců – řešeno se starostou MO Pce V., pomník k této památce 
umístí na nádraží oni ve svém obvodě 

F. Sedlák – dotaz k fontáně v Bubeníkových sadech – umožnit občanům vstup do 
fontány, pojmout to, jako vodní prvek k osvěžení – k tomuto se připojují i B. Šeda, K. 
Sodomka – informují o využití a fungování fontán k osvěžení během letních měsíců 
pro lidi v jiných městech, zemích. Dále k tomuto vysvětluje Ing. Křížková – 
nákladovost, popř. oprava fontány, tak aby mohla sloužit k tomuto účelu 

F. Sedlák, B. Šeda žádají, aby se na příští rok zajistilo provizorní spuštění fontány 
v Bubeníkových sadech, se zjištěním provizorních nákladů 

Po jednání s OHA dát informativní zprávu ZmO I – Ing. Křížková sděluje, že co se týká 
zjištění optimální efektivnosti provozu fontány lze vzít za příklad fontánu na nám. Legií 

 
 
 
Zasedání bylo ukončeno v 19:20 hodin 
 
 
Zápis vyhotoven dne 20. 9. 2023  
Zpracovala: Michaela Beranová 
(všechna jména jsou uváděna bez titulů) 
 
 
 
 
 
 
 
 

……………………………………………..… 
Filip Šťastný 

starosta městského obvodu Pardubice I 
 
 
Ověřovatelé: 
 
 
 
 
 
 
………………………................................  ………………………................................ 
     Mgr. David Kollert        Ing. Karel Sodomka 


